



Date: 8 September 2022

Ref: 10 / 10 / 355 / 2022

To: Chief Executive Officer

Bursa Kuwait

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

Subject: Supplementary Disclosure

KFH: Announcement on the Offer Being Declared
Unconditional in All Respects

In reference to the above, in line with Kuwait Finance House 'KFH' compliance with the requirements of Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws Rulebook 10 (Disclosure and Transparency), and with reference to the previous disclosures of KFH's announcement on 25 July 2022 regarding the submission of, in compliance with the requirements of the Central Bank of Bahrain (CBB) Rulebook, Volume 6, Takeovers, Mergers and Acquisitions Module (TMA Module), and with reference to the previous disclosures concerning Kuwait Finance House's (KFH) voluntary conditional offer to acquire up to 100% of the issued ordinary shares of Ahli United Bank B.S.C. (AUB) by way of share swap (the Offer), and Reference is made to KFH's announcement on 25 July 2022 regarding the submission of KFH's revised Firm Intention and dispatch of its Offer Document to AUB with respect to the Offer, and to KFH's Notice of the Offer timetable pursuant to Section 3 of the Offer Document on 7 August 2022, and the end of the initial offer period and the initial offer First Closing Date on 7 September 2022. KFH would like to report the following:

- KFH hereby announce that, after business hours on Wednesday 7 September 2022, it has received from BC, KCC and SICO, the appointed Receiving Agents in Bahrain and Kuwait, the result of the Acceptances received by KFH with respect to the Offer, the following table depicts the initial period results of the Offer:

Number of AUB Shares represented by Acceptances	(%) of AUB Shares represented by Acceptances
10,713,974,011	96.107%

- Furthermore, KFH would like to announce that all other Offer conditions have been satisfied and, as of today's date, being Thursday 8 September 2022, that the Offer is declared unconditional in all respects.
- In light of the above and in accordance with section TMA-2.14.2A of the TMA Module, the Offer remains open for acceptances for 16 calendar days from the date of this announcement, which ends on Friday 23 September 2022.
- KFH would also like to note that it will be exercising its Squeeze-out right in accordance with article 319 bis I of the Commercial Companies Law and article TMA-3.4.4 of the TMA module, as set out in section 5.10 of the Offer Document.

التاريخ: 8 سبتمبر 2022

الإشارة: 2022 / 355 / 10 / 10

السيد/ الرئيس التنفيذي المحترم

بورصة الكويت

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته.

الموضوع: إفصاح مكمل

بيتك: إعلان أن العرض أصبح غير مشروط

من جميع النواحي

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الإلتزام بمتطلبات الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، وامتثالاً لمتطلبات مجلد التوجيهات السادس الصادر عن مصرف البحرين المركزي، الفصل الخاص بعمليات السيطرة والاندماج والاستحواذ ("مجلد التوجيهات")، وإلى الإفصاحات السابقة المتعلقة بالعرض الطوعي المشروط المقدم من بيت التمويل الكويتي ("بيتك") للاستحواذ على ما يصل إلى 100% من الأسهم العادية المصدرة للبنك الأهلي المتحد ش.م.ب. ("الأهلي المتحد") عن طريق تبادل الأسهم ("العرض")، وإلى تقديم كتاب النية وإرسال مستند عرض الاستحواذ كلاهما والمؤرخ والمفصح عنهما في 25 يوليو 2022، وإلى إشعار الجدول الزمني من قبل بيتك وفقاً للبند 3 من مستند عرض الاستحواذ المؤرخ والمفصح عنه في 7 أغسطس 2022، وانتهاء فترة العرض الأولية وتاريخ الإغلاق الأولي للعرض في 7 سبتمبر 2022، يفيد بيتك بما يلي:

- يود بيتك بالإعلان أنه بعد ساعات العمل بتاريخ الأربعاء الموافق 7 سبتمبر 2022، قد تلقى من مقاصتي البحرين والكويت وسيكو، وكلاء الاستلام في البحرين والكويت، نتيجة نسبة القبول التي تلقاها بيتك فيما يتعلق بالعرض، يوضح الجدول أدناه نتائج المدة الأولية للعرض:

عدد أسهم الأهلي المتحد التي تم التنازل عنها لصالح بيتك	نسبة عدد أسهم الأهلي المتحد التي تم التنازل عنها لصالح بيتك
10,713,974,011	% 96.107

- علاوةً على ذلك، يعلن بيتك أنه تم استيفاء كافة شروط العرض الأخرى، وعليه اعتباراً من اليوم، الموافق الخميس 8 سبتمبر 2022، أصبح العرض غير مشروط من جميع النواحي.
- في ضوء ما ورد أعلاه ووفقاً للقسم TMA-2.14.2A من مجلد التوجيهات، سيبقى العرض مفتوحاً للقبول لمدة 16 يوماً من تاريخ هذا الإعلان، والتي تنتهي بتاريخ الجمعة الموافق 23 سبتمبر 2022.
- كما وأنه يود بيتك الإشارة إلى أنه سيقوم باستخدام حقه بالاستحواذ الإجباري وفقاً للمادة 319 مكرر 1 من قانون الشركات التجارية البحريني والمادة TMA-3.4.4 من مجلد التوجيهات، كما ورد في القسم 5.10 من مستند العرض.



- KFH would like to further announce the updated timetable of principal events, which shall be as follows:

Event	Time and/or Date
Squeeze-out Notice to Dissenting Shareholders sent/published	to be announced
Final Offer Closing Date	Friday 23 September 2022
Effective Date	Sunday 2 October 2022
Release of the New KFH Shares to accepting AUB Shareholders	Effective Date
First trading day for the New KFH Shares	Sunday 9 October 2022
End of Dissenting Shareholder 60-day objection period	to be announced
Release of the New KFH Shares to Dissenting Shareholders	to be announced

- يود بيتك أيضاً بالإعلان عن الجدول الزمني المحدث للأحداث الرئيسية والذي سيكون على النحو التالي:

الوقت و/أو التاريخ	الحدث
سيتم الإعلان عنه	إعلان وإرسال إشعار الاستحواذ الإجمالي للمساهمين الذين لم يقدموا استثمارات القبول
الجمعة 23 سبتمبر 2022	تاريخ الإغلاق النهائي للعرض
الأحد 2 أكتوبر 2022	تاريخ النفاذ
تاريخ النفاذ	تسليم أسهم بيتك الجديدة لمساهمي الأهلي المتحد
الأحد 9 أكتوبر 2022	أول يوم لتداول أسهم بيتك الجديدة
سيتم الإعلان عنه	انتهاء فترة الـ 60 يوم لاعتراض المساهمين الذين لم يقدموا استثمارات القبول
سيتم الإعلان عنه	تسليم أسهم بيتك الجديدة الذين لم يقدموا استثمارات القبول

- The Central Bank of Bahrain, Bahrain Bourse and the Ministry of Industry and Commerce in the Kingdom of Bahrain assume no responsibility for the accuracy and completeness of the statements and information contained in this announcement and expressly disclaim any liability whatsoever for any loss howsoever arising from the reliance upon the whole or any part of the contents to this announcement.
- The directors of Kuwait Finance House K.S.C.P., whose names appear in the Offer Document, jointly and severally accept full responsibility for the accuracy of information contained in this announcement. to the best of the knowledge and belief of the directors.
- KFH will announce in a timely manner any new or material development(s) related to the above subject.

- لا يتحمل أي من مصرف البحرين المركزي أو بورصة البحرين أو وزارة الصناعة والتجارة في مملكة البحرين أي مسؤولية عن دقة واكتمال البيانات والمعلومات الواردة في هذا الإعلان، ويخلون مسؤوليتهم صراحةً عن أي نوع من الخسائر التي قد تنشأ عن الاعتماد على محتويات هذا الإعلان.
- إن أعضاء مجلس إدارة بيت التمويل الكويتي ش.م.ك.ع.، والظاهرة أسماؤهم في مستند العرض، يتحملون مجتمعين ومنفردين كامل المسؤولية عن دقة المعلومات الواردة في هذا الإعلان.
- سيقوم بيتك بالإفصاح في حينه عن أية تطورات جديدة أو مؤثرة بهذا الشأن.

Attached is Appendix (12) 'Supplementary Disclosure Form'. A copy of the same has been submitted to CMA.

مرفق لكم نموذج "الإفصاح المكمل" وفقاً للملحق رقم (12). هذا وقد تم تزويد السادة / هيئة أسواق المال بنسخة منه.

Best Regards,

Shadi Zahran

Acting Group Chief Executive Officer

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

شادي زهران

الرئيس التنفيذي للمجموعة بالتكليف



بيت التمويل الكويتي
Kuwait Finance House

8 September 2022

8 سبتمبر 2022

Kuwait Finance House (KFH)

بيت التمويل الكويتي (بيتك)

Appendix (12)

ملحق رقم (12)

Supplementary Disclosure Form

نموذج الإفصاح المكمل

KFH: Announcement on the Offer Being Declared
Unconditional in All Respects

بيتك: إعلان أن العرض أصبح غير مشروط
من جميع النواحي

Supplementary Disclosure

Date	Listed Company
8 September 2022	Kuwait Finance House (KFH)
Disclosure Title	
KFH: Announcement on the Offer Being Declared Unconditional in All Respects	
Previous Disclosure	
Date	Title
25 July 2022	Supplementary Disclosure
KFH: Firm Intention Notification and the Offer Document	
Previous Disclosure	
7 August 2022	Disclosure Supplementary
KFH: The Acquisition Offer' Timetable	
Developments That Occurred to The Disclosure	
<ul style="list-style-type: none"> KFH hereby announce that, after business hours on Wednesday 7 September 2022, it has received from BC, KCC and SICO, the appointed Receiving Agents in Bahrain and Kuwait, the result of the Acceptances received by KFH with respect to the Offer, the following table depicts the initial period results of the Offer: 	
Number of AUB Shares represented by Acceptances	(%) of AUB Shares represented by Acceptances
10,713,974,011	96.107%
<ul style="list-style-type: none"> Furthermore, KFH would like to announce that all other Offer conditions have been satisfied and, as of today's date, being Thursday 8 September 2022, that the Offer is declared unconditional in all respects. In light of the above and in accordance with section TMA-2.14.2A of the TMA Module, the Offer remains open for acceptances for 16 calendar days from the date of this announcement, which ends on Friday 23 September 2022. KFH would also like to note that it will be exercising its Squeeze-out right in accordance with article 319 bis I of the Commercial Companies Law and article TMA-3.4.4 of the TMA module, as set out in section 5.10 of the Offer Document. KFH would like to further announce the updated timetable of principal events, which shall be as follows: 	
Event	Time and/or Date
Squeeze-out Notice to Dissenting Shareholders sent/published	to be announced
Final Offer Closing Date	Friday 23 September 2022
Effective Date	Sunday 2 October 2022
Release of the New KFH Shares to accepting AUB Shareholders	Effective Date
First trading day for the New KFH Shares	Sunday 9 October 2022
End of Dissenting Shareholder 60-day objection period	to be announced
Release of the New KFH Shares to Dissenting Shareholders	to be announced

الإفصاح المكمل

التاريخ	اسم الشركة المدرجة
8 سبتمبر 2022	بيت التمويل الكويتي "بيتك"
عنوان الإفصاح	
بيتك: إعلان أن العرض أصبح غير مشروط من جميع النواحي	
الإفصاح السابق	
التاريخ	العنوان
25 يوليو 2022	الإفصاح المكمل
بيتك: إشعار النية المؤكدة ومستند العرض	
الإفصاح السابق	
7 أغسطس 2022	الإفصاح المكمل
بيتك: الجدول الزمني لعرض الإستحواذ	
التطور الحاصل على الإفصاح	
<ul style="list-style-type: none"> يود بيتك بالإعلان أنه بعد ساعات العمل بتاريخ الأربعاء الموافق 7 سبتمبر 2022، قد تلقى من مقاصبي البحرين والكويت وسيكو، وكلاء الاستلام في البحرين والكويت، نتيجة نسبة القبول التي تلقاها بيتك فيما يتعلق بالعرض، يوضح الجدول أدناه نتائج المدة الأولية للعرض: 	
عدد أسهم الأهلي المتحد التي تم التنازل عنها لصالح بيتك	نسبة عدد أسهم الأهلي المتحد التي تم التنازل عنها لصالح بيتك
10,713,974,011	% 96.107
<ul style="list-style-type: none"> علاوةً على ذلك، يعلن بيتك أنه تم استيفاء كافة شروط العرض الأخرى، وعليه اعتباراً من اليوم، الموافق الخميس 8 سبتمبر 2022، أصبح العرض غير مشروط من جميع النواحي في ضوء ما ورد أعلاه ووفقاً للقسم TMA-2.14.2A من مجلد التوجيهات، سيبقى العرض مفتوحاً للقبول لمدة 16 يوماً من تاريخ هذا الإعلان، والتي تنتهي بتاريخ الجمعة الموافق 23 سبتمبر 2022. كما وأنه يود بيتك الإشارة إلى أنه سيقوم باستخدام حقه بالاستحواذ الإجمالي وفقاً للمادة 319 مكرر 1 من قانون الشركات التجارية البحرينية والمادة TMA-3.4.4 من مجلد التوجيهات، كما ورد في القسم 5.10 من مستند العرض. يود بيتك أيضاً بالإعلان عن الجدول الزمني المحدث للأحداث الرئيسية والذي سيكون على النحو التالي: 	
الحدث	الوقت و/أو التاريخ
إعلان وإرسال إشعار الاستحواذ الإجمالي للمساهمين الذين لم يقدموا استمارات القبول	سيتم الإعلان عنه
تاريخ الإغلاق النهائي للعرض	الجمعة 23 سبتمبر 2022
تاريخ النفاذ	الأحد 2 أكتوبر 2022
تسليم أسهم بيتك الجديدة لمساهمي الأهلي المتحد	تاريخ النفاذ
أول يوم لتداول أسهم بيتك الجديدة	الأحد 9 أكتوبر 2022
انتهاء فترة الـ 60 يوم لاعتراض المساهمين الذين لم يقدموا استمارات القبول	سيتم الإعلان عنه
تسليم أسهم بيتك الجديدة الذين لم يقدموا استمارات القبول	سيتم الإعلان عنه

- The Central Bank of Bahrain, Bahrain Bourse and the Ministry of Industry and Commerce in the Kingdom of Bahrain assume no responsibility for the accuracy and completeness of the statements and information contained in this announcement and expressly disclaim any liability whatsoever for any loss howsoever arising from the reliance upon the whole or any part of the contents to this announcement.
- The directors of Kuwait Finance House K.S.C.P., whose names appear in the Offer Document, jointly and severally accept full responsibility for the accuracy of information contained in this announcement. to the best of the knowledge and belief of the directors.
- KFHH will announce in a timely manner any new or material development(s) related to the above subject.

- لا يتحمل أي من مصرف البحرين المركزي أو بورصة البحرين أو وزارة الصناعة والتجارة في مملكة البحرين أي مسؤولية عن دقة واكتمال البيانات والمعلومات الواردة في هذا الإعلان، ويخلون مسؤوليتهم صراحةً عن أي نوع من الخسائر التي قد تنشأ عن الاعتماد على محتويات هذا الإعلان.
- إن أعضاء مجلس إدارة بيت التمويل الكويتي ش.م.ك.ع.، والظاهرة أسماؤهم في مستند العرض، يتحملون مجتمعين ومنفردين كامل المسؤولية عن دقة المعلومات الواردة في هذا الإعلان.
- سيقوم بيتك بالإفصاح في حينه عن أية تطورات جديدة أو مؤثرة بهذا الشأن.

The Financial Effect of The Occurring Developments

- Currently, there is no effect on KFHH's financial position.

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

الأثر المالي للتطور الحاصل

- لا يوجد أثر في الوقت الحالي على المركز المالي لبيتك.

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.



بيت التمويل الكويتي
Kuwait Finance House